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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Várhatnak-e segítséget a kormányzattól a speciális 
gyógyászati segédeszközökre jogosultak? " 

Tisztelt Miniszter Úr! 

A napokban egy mozgáskorlátozott kislány édesanyja fordult hozzám egy, a mindennapi életüket 
jelentősen megnehezítő problémával. Az említett 11 éves kislány sajnos pelenkázásra szorul, de az 
édesanya elmondása alapján a következő 2 évre vonatkozó szakorvosi javaslatban a számára 
kiadható egyszer használatos nadrágpelenkák 3 havi mennyiségét lecsökkentették 360 darabról 270 
darabra. Azaz a kislány a korábbi napi 4 darab pelenka helyett már csak 3 darab pelenkára jogosult. 
Az orvos asszisztens tájékoztatása szerint a vonatkozó rendelet alapján 20 kg felett csak ennyi jár. 
Bár a rendelet nedvszívóképesség szerint határozza meg a nadrágpelenkák számát, a gyártó a 
nadrágpelenka csomagolásán a kilogrammhoz köti a nedvszívóképességet.

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy anyának nem csak a mindennapok kihívásaival kell szembe néznie. Egy mozgássérült gyermek 
nevelése, gondozása rendkívül nagy terhet és áldozatot jelent a családok számára, továbbá rengeteg 
többletkiadással is jár, ami legfőképpen a speciális gyógyászati segédeszközök beszerzését érinti. A 
jelenlegi szabályozás szerint számukra az OEP a szükséges eszközöket csak adott kihordási időre, 
és az előírt mennyiségben támogatja. Jelen esetben egy 20 kg feletti 11 éves gyermek napi 3 
nadrágpelenkára jogosult. Egy ember átlagosan naponta nem 3-szor látogatja meg az 
illemhelyiséget, hanem többször, pláne, ha gyermekről van szó. Nem is beszélve azon esetekről, 
amikor valamilyen betegség folytán naponta több mint 3 pelenkacserére szorul a gyermek.



Kérdezem ezért Tisztelt Miniszter Urat, hogyan kívánják orvosolni a problémát? Kívánnak-e 
bármilyen segítséget nyújtani a hasonló problémával rendelkező családok számára? 

Várom érdemi válaszát!
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